
  

 
 
 

 

Vragen Ex. Artikel 16, Reglement van Orde 

Goes, 10 maart 2024 

Schriftelijke vragen over de toekomstige veiligheid m.b.t. het gebied Centrum-Zuid in 

Goes i.r.t. ammoniaktransporten over het spoor. 

Het CDA-Goes heeft met genoegen geconstateerd dat de bewoners van Goes worden 
uitgenodigd om mee te praten over de nieuwe toekomstvisie van het gebied Centrum-zuid in 
Goes. Dit gebeurt via Goes praat mee en middels een inloopavond op 18 maart in buurthuis 
de Pit in Goes.  
 
Het college laat weten dat het gebied Centrum-zuid wordt gezien als een groen en fijn 
gebied om te werken, leren, ontspannen en stads te wonen. In de visie wordt gepresenteerd 
hoe mensen volgens het college in de toekomst willen gaan wonen. 
 
Juist ten aanzien van de toekomst die centraal staat in de visie op het gebied Centrum-Zuid 
heeft het CDA-Goes vragen dit in relatie tot de veiligheid en de recent gepubliceerde 
artikelen in de PZC en op Omroep Zeeland. Deze in chronologische volgorde: 
 
22/02/2024 Borsele maakt zich zorgen over ammoniaktransport: ‘Risico’s niet goed in beeld 

gebracht’ | Borsele | pzc.nl 

14/02/24 'Geen extra ammoniaktreinen door steden en dorpen in Zeeland' - Omroep 

Zeeland 

25/01/24 Hoe eng is ammoniakopslag in Zeeland? 'De eisen zijn zo hoog, dat het in dat 

opzicht veilig is’ | Vlissingen | pzc.nl 

16/01/24 Meer ammoniak in en door Zeeland: als het fout gaat, gaat het goed fout | Zeeuws 

nieuws | pzc.nl 

22/03/2023 Toezichthouder: meer kans op incidenten met waterstof en ammoniak in 

Zeeuwse havens | Zeeuws nieuws | pzc.nl 

 
1. Hoe kijkt het college aan tegen de in deze artikelen genoemde ontwikkelingen, over 

grootschalige verwachte gevaarlijke stoffen, waaronder ammoniak transporten door 

o.a. Goes, ook i.r.t. de visie Centrum-zuid?; 

2. Is er samen met partners/overheden nagedacht over maatregelen ten aanzien van 

het transport van de gevaarlijke stoffen, waaronder het genoemde ammoniak, i.r.t. 

het wonen langs het spoor en meer specifiek in het gebied centrum-zuid?; 

3. Acht het college, gelet op de geschetste ontwikkelingen, nog wel realistisch dat er in 

de toekomst gewoond kan worden langs het spoor?; 

4. Is het college met het CDA-Goes van mening dat deze ontwikkelingen en dan vooral 

de benodigde maatregelen onderdeel moeten uitmaken van de betreffende visie?; 

5. Is het college met het CDA-Goes van mening dat deze ontwikkelingen en benodigde 

maatregelen ook onderdeel zouden moeten uitmaken van de discussie die het 

college nu wil opstarten met de Goese inwoners?; 

6. Is het college bereid om dit onderwerp expliciet onder de aandacht te brengen van 

de bewoners tijdens de genoemde inspraakmomenten?; 

https://www.pzc.nl/borsele/borsele-maakt-zich-zorgen-over-ammoniaktransport-risicos-niet-goed-in-beeld-gebracht~ac65bd13a/?referrer=https%3A%2F%2Fwww.bing.com%2F&cb=58d63a5e3bbd477649eacb846fb74c75&auth_rd=1
https://www.pzc.nl/borsele/borsele-maakt-zich-zorgen-over-ammoniaktransport-risicos-niet-goed-in-beeld-gebracht~ac65bd13a/?referrer=https%3A%2F%2Fwww.bing.com%2F&cb=58d63a5e3bbd477649eacb846fb74c75&auth_rd=1
https://www.omroepzeeland.nl/nieuws/16255428/geen-extra-ammoniaktreinen-door-steden-en-dorpen-in-zeeland
https://www.omroepzeeland.nl/nieuws/16255428/geen-extra-ammoniaktreinen-door-steden-en-dorpen-in-zeeland
https://www.pzc.nl/vlissingen/hoe-eng-is-ammoniakopslag-in-zeeland-de-eisen-zijn-zo-hoog-dat-het-in-dat-opzicht-veilig-is~a5297a2f/
https://www.pzc.nl/vlissingen/hoe-eng-is-ammoniakopslag-in-zeeland-de-eisen-zijn-zo-hoog-dat-het-in-dat-opzicht-veilig-is~a5297a2f/
https://www.pzc.nl/zeeuws-nieuws/meer-ammoniak-in-en-door-zeeland-als-het-fout-gaat-gaat-het-goed-fout~aaa8868b/
https://www.pzc.nl/zeeuws-nieuws/meer-ammoniak-in-en-door-zeeland-als-het-fout-gaat-gaat-het-goed-fout~aaa8868b/
https://www.pzc.nl/zeeuws-nieuws/toezichthouder-meer-kans-op-incidenten-met-waterstof-en-ammoniak-in-zeeuwse-havens~a0efa1e8/
https://www.pzc.nl/zeeuws-nieuws/toezichthouder-meer-kans-op-incidenten-met-waterstof-en-ammoniak-in-zeeuwse-havens~a0efa1e8/


  

 
 
 

7. In de artikelen wordt gerefereerd aan het feit dat een aantal gemeenten een 

zienswijze heeft ingediend t.a.v. o.a. de verwachte ammoniak transporten over het 

Zeeuwse spoor. Heeft het college van Goes dit ook gedaan en zo ja, mogen wij deze 

zienswijze als raad ontvangen?; 

8. Is het college met het CDA-Goes van mening dat zoveel mogelijk moet worden 

geprobeerd om het transport van ammoniak over het spoor door bewoond gebied 

zoveel mogelijk moet worden voorkomen en dat buisleidingen voor ammoniak 

transport eventueel het beste alternatief is?; 

9. Hoe denkt het college dit laatste punt te bewerkstelligen?. 

 

Namens de fractie van het CDA-Goes, 

Patrick Simpelaar 

 
 
 
 
 
 
 
 


